
 

Zápis ze schůzky 

 Žákovského parlamentu č.1/2025 konaného dne 21. 1. 2025 

Od 13 hodin do 14 hodin v budově ZŠ Dukelských bojovníků a MŠ Dubenec 

 

Přítomni: Jarolímek, Sedláčková, Lesák, Blahovcová, Kneiflová 
Omluveni: Peterová, Voňková, Janečková 
Zapisovatel: Kneiflová 
Hosté: A. Greplová 

 

Program schůze 

• Seznámení se s fungováním žákovského parlamentu (dále jen ŽP) 
• Členství – ověření, jmenování nových členů 
• Zrušení členství zástupců 9. třídy 
• Pravidla a Ústava ŽP 
• Návrhy projektů na měsíc únor 
• Zvolení komunikačního kanálu 
• Různé 

Zápis: 

1) Proběhlo seznámení s podstatou ŽP, jak má ŽP fungovat a jak být úspěšní 
2) ŽP přijal informaci o dobrovolném odstoupení člena Damiána Maška z 6. třídy z důvodu časové 

vytíženosti. Za něho byla 6. třídou zvolena Viktorie Janečková, nyní se stává členem ŽP – 
odsouhlaseno 

- ŽP přijal žádost o členství žákyň 8. třídy 

3) ŽP přijal informaci o dobrovolném odstoupení Kateřiny Pavlíčkové a Beáty Novákové z 9. třídy 
z důvodu časové vytíženosti – odsouhlaseno 

4) Příprava pro stanovení pravidel při jednání, příprava na vypracování Ústavy ŽP, dle které se 
budou všichni členové řídit a bude pro ně závazná 

5) Návrh na projekt Týden přátelství v termínu od 11. – 14. 2. 2025 – ŽP 10. 2.  připraví nákres 
kmene s větvemi a rozdá do každé třídy barevná srdíčka. Každá třída bude mít svou barvu. 
Srdíčka si poté každá třída přijde na strom nalepit. Cílem projektu je sdílení radosti, znázornění 
přátelství jako základního pilíře šťastného života a dobrého psychického zdraví 

6) Návrh na materiální sbírku pro útulek, nedošlo k výběru konkrétního zařízení 
7) Byla zvolena aplikace WhatsApp jako nejvhodnější prostředek ke komunikaci mezi členy – 

vedení a správu této skupiny bude mít koordinátor 
8) Členové vyjádřili svoji nespokojenost s bezpečností v okolí školy. Navrhli přechod pro chodce 

v blízkosti autobusové zastávky, nebo jinak nápadné označení, že je v této oblasti zvýšen 



pohyb žáků. Radary, které jsou již v blízkosti školy naistalovány, jsou dle názorů členů 
nedostatečné a na bezohledné řidiče nefungují 

9) Členové se shodli, že by uvítali jedno místo, kde by mohli spravovat nástěnku a spolužáci byse 
k ní naučili pravidelně chodit a sledovat novinky. Umístění nástěnky u schodů, nebo na 
pohyblivé nástěnce (stojan) se, dle názorů členů ŽP, nikdo nevěnuje, nebo projde okolo, aby 
nedocházelo k zastavování se na schodech. 

Podají návrh na vedení školy 

10) Termín následující schůzky byl stanoven na pondělí 10. 2. 2025 

 

 

 

 

 

Předseda: __________________________ Zapisovatel: ________________________ 

 


